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Объектом исследования является ОАО ’’Слуцкий сыродельный комбинат".
Предметом исследования является конкурентоспособность продукции ОАО 

’’Слуцкий сыродельный комбинат".
Цель работы -  изучить конкурентоспособность продукции данного 

предприятия и разработать соответствующие рекомендации по её 
совершенствованию.

Для раскрытия данной темы были использованы такие методы научного 
исследования, как анализ, синтез, а также индукция и логическое мышление.

В процессе работы проведены следующие исследования и разработки: 
изучены теоретические аспекты и проведён анализ конкурентоспособности 
продукции ОАО ’’Слуцкий сыродельный комбинат"; предложены пути 
повышения конкурентоспособности продукции предприятия.

Результаты исследования могут быть использованы предприятием для 
принятия дальнейших управленческих решений по совершенствованию 
конкурентных преимуществ продукции предприятия.

Автор работы подтверждает, что приведенный в ней материал правильно и 
объективно отражает состояние исследуемого процесса, а все заимствованные из 
литературных и других источников теоретические, методологические и 
методические положения сопровождаются ссылками на их авторов.

G --------
(Подпись студента)



S U M M A R Y

Thesis. 68 pages, 11 figures, 10 tables, 51 sources, 7 applications.

COMPETITIVENESS, PRODUCTS, QUALITY, PRICE, PRODUCT RANGE, 
ADVERTISING, SALES MARKETS, COMPETITIVE ADVANTAGES.

The object of the study is JSC ’’Slutsk Cheese Factory".
The subject of the study is the competitiveness of the products of JSC ’’Slutsk 

Cheese Factory".
The purpose of the work is to study the competitiveness of the products of this 

enterprise and develop appropriate recommendations for its improvement.
To reveal this topic, such methods of scientific research as analysis, synthesis, as 

well as induction and logical thinking were used.
In the course of the work, the following research and development were carried 

out: theoretical aspects were studied and the competitiveness of the products of JSC 
’’Slutsk Cheese Factory" was analyzed; ways to increase the competitiveness of the 
company's products were proposed. The results of the study can be used by the 
enterprise to make further management decisions to improve the competitive advantages
o f the company's products.

The author of the work confirms that the material given in it correctly and
objectively reflects the state of the process under study, and all theoretical,
methodological and methodological provisions borrowed from literary and other
sources are accompanied by references to their authors.
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